
 

 
 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte i Norrvikens Villaägareförening 2023-10-25 

 

 

Närvarande: 

Jan Sannergren ordf 

Eva Schreiber  

Johan Lundmark  

Gunnar Lustig 

Monica Wennerland Berglund 

Jan-Otto Lindell 

Sofia Ferm adjungerad 

Viveka Eriksson sekr. 

 

Närvarande via Teams:  

 

 

Ej närvarande:  

Gerry Johansson  

 

 

 

 

 

 

§ 1.  Mötet öppnas 

 

Ordföranden öppnade mötet. 

 

 

§ 2.  Välkomna nya presumtiva styrelsemedlemmar 

 

Vår nya adjungerade styrelsemedlem Sofia Ferm hälsades välkommen. Alla närvarande 

presenterade sig kort för varandra. 

 

 

§ 3.  Godkännande av dagordning 

 

Dagordningen godkändes. 



 

§ 4.  Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll, 2023-09-20 

 

Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

§ 5.  Ekonomi 

 

På kontot finns idag 86 044 kr d.v.s. cirka 6000 kr mer än vad som fanns på kontot den 20 

september. Tillsammans med de 10 000 kr som föreningen kan bidra med har vi nu tillräckligt med 

pengar för att beställa en ny brygga. Eva ska försöka göra beställningen redan nu i höst med tanke 

på att priset kan bli högre i vår. 

 

 

§ 6.  Medlemsantal 

 

• Norrvikens Villaägareförening har idag 314 medlemmar.  

 

• Janne har uppdaterat vårt Välkommen-brev. För att få de nyblivna Norrvikenborna att 

verkligen läsa texten föreslogs att vi skriver ett kortare budskap på framsidan. Alla ska tänka 

ut en kort, lättläst text och skicka den till Eva senast den 11 november. 

 

 

§ 7.  Facebook 

 

För att få fler att gå med i vår Facebook-grupp ska  

• Monica lägga ut länkar på sociala medier, exempelvis Sollentunatipset.  

• Johan och Sofia ska skapa ett NVF-konto på Instagram med länk till vår Facebook. 

 

 

§ 8.  Information: Villaägarna/Trafikverket/Sjösportcenter 

 

• Villaägarna har många olika kurser för oss som är aktiva. Vi får alla då och då mejl med 

reklam om kurser. 

• Trafikverkets projekt för att bredda E4 verkar just nu vara nedlagt. Det skulle vara bra om vi 

kunde ordna ett möte med Trafikverket och de olika villaägarna i Sollentuna. Bl.a. behöver 

vi ta upp frågan om en ut/in-fart till Viby. 

• Ingenting nytt från Sjösportcentret. 

 

 

§ 9.  Bryggan 

 

Den nya bryggan kan beställas av Eva, med leverans under april - maj. Borttagning av den gamla 

bryggan gör vi själva med hjälp av frivilliga medlemmar. 

 

 

§10.  Norrvikenvarvet 24 september 

 

Ett 20-tal äldre sprang 6,2 km och 45 barn sprang 1,2 km. Alla åldrar deltog, från 0-åringar i pappas 

eller mammas famn, till 81-åringen som kom två bland damerna med tiden 55 min. Vädret var 



soligt och många fick fina priser från Percys och Svea Bistro. Barnen var glada åt sina fina 

guldmedaljer och frukt och juice från Norrvikens ICA. 

Alla medlemsavgifter gick till bryggfonden. 

En förbättring att tänka på inför nästa års Norrvikenvarv är fler guider längs banan.  

 

 

§11.  Rundvandring Västra Åsen 8 okt 

 

Eva genomförde en lyckad rundvandring med ett 10-tal Norrvikenbor. Den enda missen var att hon 

glömde att ta ett foto.  

 

 

§12.  Möte med kommunen 23 januari 2024 

 

• Punkterna som diskuterades vid förra mötet (se föregående protokoll) ska tas upp igen. 

Ytterligare en punkt att ta upp är trafikproblemen vid skolorna. Många barn skjutsas i bil till 

skolan vilket leder till risk för olyckor när bilar backar och vänder. Johan åtog sig att 

kontakta skolorna och fråga personalen om hur de upplever trafiken. 

• Moa och Thomas förväntar sig att vi skickar dem en kallelse till mötet den 23 januari kl. 16-

17. 

 

 

§13.  Aktiviteter hösten 2023/Våren 2024 

 

• Höstkonsert i S:t Larsgården: Slutet av oktober eller slutet av november. Janne kontaktar 

Gerry och tar fram ett datum. 

• Årsmöte i Norrvikens skola onsdagen den 10 april. Ett förslag på talare är Moa Rasmusson. 

Janne tar kontakt med Moa och Eva tar kontakt med Norrvikens skola. 

• Janne kontaktar Valberedningen, Curt Berglund. Jan-Otto avgår på årsmötet och Janne 

avgår som ordförande. Sofia Ferm är intresserad att bli styrelsemedlem och att väljas vid 

kommande årsmöte 

 

 

§14.   Övriga frågor 

 

Eva ska inbjuda Lina Posse till nästa styrelsemöte.  

 

 

§ 15.  Nästa möte 

 

Nästa styrelsemöte blir den 6 december hos Sofia, Brunkebergsåsen 41. 

Julmiddag blir det den 19 januari hos Viveka, Strandpromenaden 13. 

 

 

 

Vid protokollet                                                                             Justeras: 

 

 

 

Viveka Eriksson    Jan Sannergren 


